
 

 MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

 

 

Datum: 2024-07-01 

 

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande 

 Kim Gustavsson, crossledamot 

 Daniel Rydberg, ungdomsledamot 

 Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare 

  Mikael Almqvist, vice ordförande 

 

Frånvarande: Oscar Helgeson, jetskiledamot  

Nils Jönsson, Kassör 

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ Ingen uppgift om saldo på kontot vid detta möte. 

 

Avtal Ride Nordic 

▪ Mikael Sahlin har pratat med Ride Nordic om att dom måste höra av sig skriftligen 

via ordföranandemail för lån av LMCK’s banor.  

▪ Styrelsen säger nej till körning på knattebanan. 

 

Uthyrning lastmaskin 

▪ Vi har 50 000 kr som vi kan få ut kontant eller genom varor. Av detta har vi 

anskaffat en harv för 17 000 kr. Resterande intäkt 23 000 kr inuläget. 

 

Mail ordförande Mailkorg 

▪ Byte av bana med Uddevalla har presentats för medlemmarna via Laget. 

 

Besökstatus Besökstatus 

▪ Ingen uppgift vid detta möte. 

 

Motorsportsarenan Inga punkter behandlades. 

 

Medlemsfrågor Checklista träningsvärd (kvarvarande punkt som ej behandlades) 

▪ Jerker har uppdaterat checklista för träningsvärd. Avvakta publicering tills vi vet 

hur bevattning fungerar (punkt 7). Svar väntas vecka 19. 

 

Klubbmästerskap 

▪ Filip har inte återkommit och frågan bordlägges. 

 

Årsfest 

▪ Styreslen har ingen plan för detta i nuläget. 

 

  



 

Banstatus/frågor Pågående ombyggnad crossbanan 

▪ Avveckling av restpunkter på crossbanan. 

a) Spridare saknas på delar av banan och läckage.  Klart 

 

b) Gummimatta på formplyfa i bandepå. Ej klart 

(Diskuterades om detta skall ingå i en arbetsdag. Kräver 

minst 2 personer.) 

 

c) Jakttorn skall sättas upp. Ej Klart 

(Mikael S. Kollar om han kan fixa 4st ankare för att vi 

skall kunna sätta upp jakttornet.) 

 

d) Placering varvräkningsbås. Klart 

 

e) Justering av hopp. Ej Klart 

(Nödfixat till tävling men måste justeras 

ytterligare.) 

 

f) 0-18 sand till hopp (ny punkt), Daniel kollar. Klart 

(Fixat men det behövs mer.) 

 

Guldhjälmsbanan 

▪ Vi har inte fått någon återkoppling om röret. 

 

Banansvarig 

▪ Intresseförfrågan om banansvarig för crossbanan skall läggas ut på Laget.se  

 

Arbetsdag 

▪ Finns behov för en arbetsdag efter semestern. Frågan behandlas i 

arbestgrupperna. 

 

Markområde Området utanför vallen 

▪ Delar av styreslsen för Motorstadium har haft möte med Björn Jonsson (Chef för 

tillväxt). Möte planeras efter semestern i frågan om område utanför vallen. 

 

Lokaler Inga frågor behandlades. 

 

  



 

Maskiner/Utrustningar Grållen 

▪ Grållen är klar förutom rutor. Däremot läcker kylet och ny för ca 2 500 kr behöver 

anskaffas för utbyte. 

 

Elektrisk cross  

▪ Styrelsen OK med att Jonbjörn håller i denna punkt. 

 

 

4-hjuling (punkt diskuterades ej) 

▪ Väntar faktureringsunder från Jonbjörn. 

 

Harv 

▪ Ny harv har köpts in efter beslut av styrelsen via capsulam. Går att förse med 

ankfötter. 

 

Träningsverksamhet Punkt diskuterades ej 

 

Tävlingar Gripen dygnet 

▪ 24-timmars laget är anmält av Mikael Sahlin. Det finns intresse för ett juniorlag 

nästa år.  

 

Västgöta crossen, 2024-09-07 

▪ Styrelsen diskuterade hur vi kan arbeta med tävlingsverksamhet. 

Tävlingskommitee, indelade ansvarsområden, eget ansvar från tävlade osv. Kevin 

H. bjuds in till nästa styrelsemöte för att diskutera denna fråga vidare. 

 

Beach Race Enduro, 2024-10-05 

▪ Inget att diskutera vid detta möte.  

 

Event Power Big Meet 

▪ Vi har ca 10 bokningar. Arbetet kommer att kunna hanteras av våra 

samhällstjänstare. 

 

Sammhällstjänstare Inga punkter behandlades 

 

Utbildningar Inga punkter behandlades 

 

Sponsring Inga punkter behandlades 

 

Bidrag Punkterna behandlades ej 

 

Ansökan om bidrag 

▪ Förbundet (kontakt Emilia) har efterfrågat en lista över vad klubben vill genomföra 

för eventuella bidrag. Detta avser ombyggnader, utbildningar och annat som kan 

motivera stöd. 

 

▪ I och med att LMCK inte kan få det stora LOK stödet presenterar Kim en ide om att 

använda Midgård som inte har någon koppling mot kommun. Togs upp som en ide 

men inget vidare arbete planerades. 



 

Laget.se Funktionärer till VM i Uddevalla 10-11 augusti 

▪ LMCK har fått fråga om vi kan hjälpa till med funktionärer (framförallt flaggvakter) 

till VM i Uddevalla. Styrelsen beslutade att vi skall lägga ut denna information på 

Laget.se. 

▪  

Kommun Inga punkter. 

 

Svemo Miljöansvarig 

▪ Ingen ny information i ärendet  

(Kim kollar om Rickard Johansson och Mikael Larsson om dom/någon kan ta denna 

roll). 

 

Klubbstöd (Punkt diskuterades ej) 

▪ Nytt om klubbstöd från Svemo (Kim)? bortlägges 

 

Riksidrottförbundet Inga punkter. 

 

Övrigt Tillbudsrapportering (punkt diskuterades ej) 

▪ Jerker har skapat en blankett för tillbudsrapportering. Skall arbeta med denna lite 

mer och stämma av mot Svemo’s riktlinjer. 

 

Regler för att köra på LMCK (punkt diskuterades ej) 

▪ Jerker har skapat en lista med regler för att få köra på LMCK’s banor. Punkten 

bordlades. 

 

Nästa möte Nästa styrelsemöte äger rum måndag den 12 augusti kl 17 i klubblokalen.  

 

 

 


